
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 28. august 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 352
Kan ministeren oplyse, hvorfor man har prioriteret optaget på lægestudiet på SDU i 
Esbjerg med 20 studerende, når manglen på læger er mest udtalt i Nordjylland, og der er 
rigeligt plads til både flere studerende og udstyr på Aalborg Universitet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Theresa Berg Ander-
sen (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på theresa.berg.andersen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Katrine Robsøe
formand
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